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W imieniu mieszkaric6w osiedla Zazamcze proszq o przebudowq zatok
autobusowych na ulicy Wienieckiej na odcinku miqdzy torami kolejowymi a ulic4
Budowlanych. Stan techniczny obu przystank6wjest coraz gorszy, a po trwajqcej
zimie z pewno5ciq jeszcze ulegnie pogorszeniu.
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